
 
 
 

Acta de l’Assemblea AFA del col·legi Sant Felip Neri 

 

Data: 15 de febrer de 2024 

Nombre d’assistents: 25 persones 

 

1. Presentació i benvinguda als pares i mares 

 Pren la paraula la presidenta de l’AFA per donar la benvinguda a les famílies presents a la reunió. 

Seguidament, pren la paraula la directora de l’escola, que dóna les gràcies per deixar que pugui 

adreçar-se a les famílies en aquesta reunió, i explica el següent als assistents: 

 Les portes obertes d’Infantil i Primària han estat un èxit, les famílies continuen confiant en 

l’escola. 

 Amb relació a les obres d’adequació de l’escola, ara com ara l’equip directiu no té notícies 

noves; quan se sàpiga alguna novetat s’informarà les famílies, i es crearà una comissió de 

seguiment d’aquestes.  

 Que la ràtio ha augmentat a l’escola, amb 9 noves incorporacions, però que s’ha pogut 

mantenir la de I-4, ja que el Consorci té present que amb les obres de l’estiu passat l’aula ha 

quedat reduïda. 

 Que s’inicia un procés per licitar el servei de menjador de l’escola, que saben que és un 

problema que preocupa a les famílies. També es crearà una comissió per realitzar un 

seguiment al procés engegat. 

 Que el curs passat, tant les proves de Competències bàsiques de 6è de Primària, com les 

d’Avaluació de quart d'ESO, van obtenir uns resultats acadèmics molt bons.  

 Que el projecte de l’escola ha de continuar, amb la llengua catalana com a llengua vincular 

entre les persones que en formen part, i que el seu projecte educatiu ha de continuar sent 

un referent d’integració i acolliment per a les famílies nouvingudes (avui a l’escola trobem 

infants de 30 nacionalitats diferents)  

 Que existeix un diàleg fluid amb l’AFA, amb una reunió cada quinze dies.  

 Que la porta del seu despatx sempre està oberta per qualsevol de les famílies que formen 

part de l’escola.   



 
 

S’acomiada dels presents donant altre cop les gràcies per poder haver participat en l’Assemblea.  

 

2. Aprovació de l’acta de l’Assemblea anterior 

S’explica a les famílies presents que l’Acta de l’assemblea de l’any anterior ha estat penjada al blog 

de l’AFA per tal de ser consultada. Es pregunta als presents si hi ha alguna persona que vol que sigui 

llegida. Com que no hi ha ningú que manifesti aquesta voluntat es passa a la votació de l’Acta de 

l’any anterior. 

S’aprova per unanimitat l’Acta de l’Assemblea de l’AFA de 13 de desembre de 2022. 

 

3. Presentació de les comissions de l’AFA   

Diferents membres de les Comissions surten a explicar el treball de cada comissió: 

EXTRAESCOLARS: Treballa estretament amb l’escola per proposar, programar i gestionar activitats 

extraescolars interessants, enriquidores i de qualitat per a tots els alumnes. 

S’intentarà oferir activitats extraescolars quan hi hagi jornada intensiva, del 5 al 21 de juny, amb 

horari lectiu intensiu de 9h a 13h. 

ESCOLA DE FAMÍLIES: Organitza xerrades informatives destinades a tota la comunitat escolar, amb 

l’objec u de reflexionar sobre el desenvolupament emocional i sic dels nostres infants, afavorir la 

nostra relació amb ells i saber com afrontar temes que ens preocupen a tots. Les xerrades van a 

càrrec de professionals experts en cada àmbit i, entre els temes que s’han tractat, es troben els 

límits, l’assetjament escolar, l’educació sexual… 

La Comissió demana la incorporació de noves famílies, ja que el treball recau en una sola persona. 

FESTES I GEGANTS: S’encarrega d’organitzar les festes i celebracions que tant ens agraden, ja siguin 

les pròpies, com la Festa de Benvinguda a les famílies de I-3 (a l’octubre) i el Sopar de Fi de Curs a la 

plaça Sant Felip Neri (al juny), o les compartides amb el barri, com les cercaviles de gegants per santa 

Eulàlia i sant Josep Oriol.  

 



 
INTERCULTURALITAT: La Comissió vol que la comunitat, que formen l’escola i les famílies que en 

formen part, sigui una comunitat oberta i respectuosa cap a les persones amb contextos i bagatges 

culturals diversos.  Intentar de crear estratègies per millorar la comunicació amb les famílies, i la 

seva participació en l’AFA. Cal prendre consciència que la incorporació de la perspectiva intercultural 

és un procés flexible en què no hi ha receptes màgiques, i que cal continuar avançant cap a una 

reflexió crítica per poder aportar idees, projectes, iniciatives transformadores per a tota la comunitat 

i que puguin millorar les condicions de vida de totes les persones que en formen part. 

Lucía Gozalvez serà la nova Coordinadora de Delegades, aquella persona que és el nexe d’unió entre 

les delegades de classe i l’AFA. 

 

4. Canvi de nom de l’Associació 

Amb el canvi de l’escola, que ha passat a denominar-se Institut Escola sant Felip Neri, cal també que 

l’AFA canviï el seu nom als Estatuts. S’aprofitarà, però, per fer una revisió dels Estatus de l’AFA, i es 

presentarà a la seva Junta, una proposta de modificació que, en cas de ser aprovada, haurà de ser 

ratificada per l’Assemblea. 

Es presenten tres persones voluntàries per dur a termela tasca de revisió dels Estatuts.  

 

5. Renovació dels càrrecs de la Junta Directiva:  

Deixen el càrrec les persones encarregades de Tresoreria de l’AFA, i Secretaria de l’AFA. 

S’ACORDA que l’Aina Gutiérrez sigui la nova tresorera de l’AFA, i  Esther Jorquerala nova secretària 

de l’AFA. 

També S’ACORDA la incorporació de nous vocals de la Junta de l’AFA. 

S’ACORDA que en Josep Maria Boronat sigui el nou vicepresident 

 

6. Explicació nous xats de l’AFA 

La presidenta de l’AFA explica que a partir del nomenament de la nova Junta, es crearan uns nous 

xats de comunicació dins de l’AFA, desapareixen el xat actual. L’AFA tindrà: 



 
 Un xat que en formaran part les persones que estan al Consell escolar, ja sigui representant 

l’AFA,  com representat a les famílies.z 

 Un xat que en formaran part les persones que formen la Junta de l’AFA. 

 Un xat amb les persones que formen part les Comissions, conjuntament amb la Junta de 

l’AFA. 

Independentment, cadacomissió podrà crear els xats que consideri necessaris per fer les seves 

tasques. 

 

7. Presentació del balanç econòmic 2022/2023 

Pren la paraula la tresorera de l’AFA que explica breument el balanç econòmic de l’associació a 

tancament de l’exercici fiscal a 31 de desembre de 2023.  

L’exercici 2023 es tanca amb un resultat negatiu de 720 euros. El balanç de situació a doncs a data 

de tancament mostra una tesoreria i un patrimoni net de 7.746 euros.  

 

 

S’aprova per unanimitat el balanç econòmic de l’exercici 2023.  



 
 

8. Presentació i votació del pressupost 2023/2024 

Pren la paraula la tresorera de l’AFA que explica breument el pressupost econòmic d’ingressos i 

despeses de l’associació pel  període per a la resta de curs escolar (gener a juny 2024) 

 

A títol informatiu, es presenta la informació agregada al primer semestre del curs: 

 

S’aprova per unanimitat el balanç econòmic 2023-2024 

 



 
 

9. Torn obert de paraules 

Un membre de l’AFA ha rebut un correu electrònic preguntant si seria possible d’instal·lar una 

cistella de bàsquet a la plaça. S’ACORDA que es preguntarà al respecte. 

Al llarg de l’Assemblea, tant quan ha intervingut la directora del centre, com quan ha intervingut la 

Comissió d’Interculturalitat, ha sorgit un debat amb relació a la llengua de comunicació que utilitza 

l’AFA per comunicar-se amb les famílies. 

Des de la Comissió es proposa que les activitats que surten d’aquesta comissió, com la convocatòria 

de l’Assemblea de l’AFA, es pugui traduir el text català a altres llengües, com així s’ha fet en aquesta 

assemblea. 

Des de la direcció de l’escola s’ha dit que aquest és un tema delicat, i que la convocatòria escita en 

altres llengües que no són el català els ha sorprès. Creuen que, malgrat en el nostre dia a dia, en 

relacions personals, ens puguemadreçar en altres llengües, creuen que el català ha de continuar  

sent la llengua de comunicació a l’escola, ja sigui de l’escola a les famílies, com de l’AFA cap, a les 

famílies, i que l’important és l’apropament entre les diverses cultures que formen la comunitat de 

l’escola, i no el fet de canviar de llengua. També han recordat la història de l’escola, i la seva defensa 

de la llengua catalana, i que des del Departament d’Educació i el Consorci d'Educació de Barcelona 

també estan alienats amb l’opinió de l’escola. 

Entre els assistents ha sorgit un debat, majoritàriament a favor de remar en el mateix sentit que 

l’escola i, per tant, que les comunicacions de l’AFA es realitzin en català, però com que és un tema 

prou seriós, S’ACORDA que la Junta de l’AFA debati sobre aquest punt, i decideixi al respecte.   

 


